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Klasa: 026-01/11-01/0008
Urbroj: 2168/02-01/3-12-2
Medulin, 5.1.2012.

ZAPISNIK SA KOORDINACIJE MJESNIH ODBORA

Datum: 01.12.2011. god.

Tema sastanka:
Koordinacija sa mjesnim odborima, 
savjetnicima načelnika i predstavnicima 
komunalnih poduzeća

Bilješke: Zaključci sa sastanka
Prisutni:

 Od strane Općine Medulin G. Buić, D. Demarin, E. Crnobori i
A. Bader 

 Od strane mjesnih odbora Siladić, Gerlić, Carić, Modrušan, Miro 
Božac i Turčinović

 Ostali Vojak (Buža), B. Radoševik (Regi 
elektrik) i E. Krajcar (Albanež)

Početak sastanka: 16.10 h
Završetak sastanka: 18.45 h
Zapisničar: Jasmina Ritoša

Općina Medulin (OM)
 Do 06.12.2011. god. mjesni odbori (MO) su dužni dostaviti prijedloge za 

uvrštenje u proračun. Načelnik će naknadno obrazložiti uvrštenje prijedloga u 

proračun

 Nakon izglašavanja proračuna svi mjesni odbori (MO) će dobiti plan investicija 

iz OM, iz Albaneža i iz TZ-a sa označenim izvorima.
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Albanež d.o.o.
 Drugi tjedan je otvorenje sabirne stanice za otpad u Banjolama. Kontejneri 

subpostavljeni. Pilot projekt se radi, određene vrste otpada će se prikupljati i 

odnijeti u Metis te ostvariti će se prihod. Ukoliko se taj projekt bude dobro 

pokazao, onda će se i u Medulinu napraviti.

 Gruba ekonomska analiza isplativosti spoja kanalizacije na Banjole ili 

zasebano, kanalizacija Pomera će biti prezentirana. 

 Gđa. Vesna Gojak kaže da Pomerskog groblja nema u nacrtima, a ista stvar 

vrijedi i za Premanturu.  Kada su širili groblje su radili bez dokumentacije. 

Regi elektrik
 Košnja sela ima pojedine trase u proračunu, a ne cijelo selo.

 Regi elektrik već 10 god. ima istu cijenu, a cijena goriva se povećala.

 Regi elektrik je kooperant Albaneža i ima koncesiju za održavanje rasvjete.

MO Medulin 1
 zahtjeva se bolja koordinacija i dogovori oko čišćenja Vižule, vertikale Burle 

(bijeli put) to bi bio izlaz na Biškupiju, čišćenje obalnog pojasa kod Pašalićevih 

apartmana do Sige, prema Pomeru bi se mogla napraviti „primitivna“ šetnica. 

Krčiti će se samo arheološke staze na Vižuli u dogovoru sa konzervatorima. 

Dvorišni prostor oko škole ograditi sa svih strana jer je tako propisno. 

 Svi čl. žele naknadu. 

 Rok za završetak rotora je 15.01.2012.

 Zbor građana bi trebao biti oko 15.01.2012. za MO Medulin 1 i 2. jer bi onda 

došla gđa. Fani Bojanić iz Hrvatskih voda u vezi projekta Jadran.

 Potrebno je naći rješenje za neuređenost privatnih parcela. Postoji odluka, ali 

trebalo bi ju izmijeniti. 

 Komunalni redari neka sastave izvješća za MO jer nisu zadovoljni sa njihovim 

radom. 

MO Pomer
 Projekt plaže u autokampu bi trebalo ubaciti (oko 100.000,00 kn)
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 Izgradnja nogostupa – nemaju novaca za to sad napraviti. U sklopu 

održavanja ceste bi se mogli napraviti pokosi. Rasvjeta oko sportskog 

igrališta. Sa Regi elektrik će se dogovoriti.

 TZOM – Zuccon predlaže da se iz TZ-a zatraži izvještaj o D/N (dolascima i 

noćenjima), prihodima, što je investirano u ovoj godini i investicije u 2012.

 U sportskoj lučici PUČ, pravila donosi dobivanja vezova definira uprava 

sportskog društva, a radi se o udovoljavanju određenim subjektivnim 

kriterijima. ŠRD upravlja područjem koje im je dano u koncesiju od strane OM.

 Medulin i Premantura imaju pometače na cestama, a Pomeru bi trebali na 

placi na bunaru

 U Pomeru protupožarne puteve bi trebao i DVD očistiti, a ne samo Regi 

elektrik.

 Božićni festival – 800 kn će ustupiti MO

MO Banjole
 planirana su sredstva u proračunu za rotor na Kamiku nakon sezone 2012., a 

završiti će se do sezone 2013.

 U planu je montažna dvorana do 400 m2 (javno-privatno partnerstvo, nakon 5 

god. Općina Medulin preuzima dvoranu) za školsko dvorište, sredstva iz EU 

fondova ukoliko bude odobren projekt. Seferagić je zadužen za taj projekt.

 U planu je staza od Kamika do škole

 Potrebne su stolice za dom

 MO Banjole je zatražio ponudu za 5 prozora za školu.

 U školi bi se podjelili pokloni za 55 učenika iz Premanture, Banjola, Pomera i 

Vinkurana. Cijena poklona/kom 20-25 kn. 

 Ne bi se odrekli naknada članovima MO, osim jednoga

 Siladić ima problem ispucanih pločica u domu, a  održavanje zgrada ima OM.

 Božićni festival – 300 kn će ustupiti MO

MO Vinkuran
 dobivena je lokacijska dozvola za igralište, otvorene su jučer ponude za 

kanalizaciju u Albanežu.  Prijedloge za proračun su uputili, žele rezultate sa 

vijeća i da im se pošalje proračun. 
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 Komunalni redari Vintijan, Vinkuran, Valbonaša, Cavae romane – neka se 

riješi paljenje žica, krađe… Skicu za Cavae romane iz neke knjižice pribaviti 

od Badera. Treba kamione maknuti od tamo. 

 Uvala Soline i blato koje je zaštićeno, zanima ih dokumentirano što je točno

zaštićeno  Iveša iz Kamenjaka bi to trebao znati. 

 Komunalci neka se pobrinu za početak krpanja, neka se to odradi ove godine 

jer lani su izvisili. 

 10 učenika iz Vinkurana će dobiti Božićni poklon (500 kn neka se izdvoji) 

 nema primjedbi na rad Regi elektrika (košnja, samo žarulje malo pregledati).

 Božićni festival – 800 kn će ustupiti MO

MO Premantura
 počeli su radovi na zaobilaznici

 uvršteno je igralište u proračun (oko 300.000,00 kn) 

 riješiti problem sa oborinskom odvodnjom koje nema oko tržnice 

 riješiti problem korištenja stare škole, mjesne zajednice 

 jednom mjesečno se održavaju skupštine čl. MO imaju

 Domar u školi neka vodi evidenciju razbijenih stavki na javnim površinama. 

 Posaditi cvijeće u pitere, klupe i žardinijere će se postaviti 2012. 

 Radovi na krušnoj peći su zaustavljeni jer je izvođač nešto pogriješio. 

 na bunaru prema Stupicama isprazniti smeće i poklopac staviti na njega.

 Premantura (15 učenika 500 kn) – Gerlić se slaže da će izdvojiti za poklone 

za učenike

 Runke u Prematuri - pravilnik o redu luke je dan Medici i Gerliću će poslati, 

treba ga odobriti lučka uprava, ugovori o vezu su skicirani, biti će skup u 

Premanturi za prezentaciju. Poziv od lučke uprave za Runke i Polje lučicu će 

ići. Početkom Nove god. potpisivanje ugovora za vezove u Buži. 

 Božićni festival – 500 kn će ustupiti MO

MO Pješčana uvala
 Radovi na vodovodnoj mreži u V. ogranku su u tijeku. 
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 UPU ih zanima da se privede kraju. 

 Spoj VII. ogranka (obitelj Živolić), na osnovi razgovora OM sa vlasnicima 

postoje sredstva za projektiranje ceste, ali imovinsko-pravno treba riješiti. 

Cesta Cavae Romane – Vinkuran, ali i Kamenolom – Plinara, to će biti 

županijska cesta.

 Društveni dom – ušao je u proračun, izgradnja zgrade. 

 Lukobran je uvršten u proračun,

 uređenja naselja bi trebalo biti u proračunu jer sva naselja su dobila stavku,a 

Pješčana nije pa je možda greška u materijalu. To će OM provjeriti. 

 Naknade čl. MO mogu biti simbolične. 

 Mjesne fešte 3 dana su imali ove godine, a trebali bi imati više. 

 Plan i program održavanja komunalne infrastrukture - iz tog plana bi htjeli 

dobiti nešto za Pj. uvalu (asfaltiranje i uređenje plaža…) Neke stvari se 

preklapaju iz Plana održ. i drugih stavki proračuna. 

 Traži konkretnije odgovore po pitanju npr. postavljanja vertikalne i 

horizontalne signalizacije. Neka se poboljša odnos sa komunalnim redarima 

jer 20-tak parcela je neuređenih, postoji problem sa barkama.

 Odluku o komunalnom redu, ako ju treba malo uskladiti sa zakonskom 

regulativom, neka se uskladi i neka se dovede u red parcele.

 Neke radove treba po zimi odraditi, a ne čekati ljeto. 

 Problem javne higijene. Sa OKZ-om (zatvor) je odrađeno održavanje plaže. 

Pometanje i košnja bi se mogli sa njima odraditi. 

 Modrušan traži model upravljanja lučicom Pješčane uvale, imaju sad problem 

sa ŠRD i sad se bespravno gradi.

 Božićni festival – 500 kn će ustupiti MO


